
   

 

   

 

’s-Hertogenbosch, 7 december 2023 

Betreft: Update rondom de sluiting van de Sancta Maria Mavo  

 

Beste ouder(s)/ verzorger(s), leerlingen,  

Op woensdag 15 november hebben velen van u de informatieavond over de sluiting van de Sancta 

bezocht. Tijdens deze avond zijn er veel vragen gesteld en zorgen geuit over de toekomst en de 

gevolgen voor uw kind, wat heel begrijpelijk is. Inmiddels zijn we ruim drie weken verder en is er veel 

gebeurd. Daarom sturen we u deze update.  

Een aantal van u heeft ons met vragen en/of ideeën gemaild of gebeld. Daarnaast is een groep 

ouders een petitie gestart om de Sancta te redden. Het is voor ons hartverwarmend om te merken 

dat u, net als wij, de Sancta het liefste had willen behouden voor het Bossche onderwijs.  

Wat weten we tot nu toe? 

In gesprekken met de MR, de Oudercontactgroep en een afvaardiging van ouders die de petitie zijn 

gestart, hebben we uitgebreid gesproken over de sluiting van de Sancta.  Wat er de afgelopen jaren 

gedaan is om de school te redden en waarom het geen optie meer is om de school langer open te 

houden. Ook niet voor 1 schooljaar. Deze bijeenkomst heeft veel onduidelijkheden weg kunnen 

nemen. De belangrijkste onderwerpen uit dit gesprek willen we graag puntsgewijs met u delen. 

- Afgelopen 4 jaar heeft de Sancta zeer intensief gezocht naar samenwerking en fusie met 

andere schoolbesturen. De sterk teruglopende leerlingenstroom zorgt ervoor dat voor 

andere besturen de risico’s te groot zijn om tot een fusie te komen. Bij een fusie neem je niet 

alleen de mooie dingen van een school mee maar ook de lasten en verplichtingen. 

- Omdat we het onderwijs met een steeds kleiner team moeten verzorgen, wordt het steeds 

lastiger om de kwaliteit die geëist wordt vanuit de overheid én die u van ons gewend bent, 

vast te houden. Nu lukt dat nog dankzij de toewijding en extra stappen die ons team voor uw 

kind zet, maar met nog minder leerlingen lukt dat niet meer. Dit gaat ten koste van oa: keuze 

van vakken in de bovenbouw, het sluitend maken van roosters en het bieden van extra 

vakinhoudelijke hulp. Dit gaat uw kind merken en we willen tenslotte allemaal goed 

onderwijs voor uw kind.  

- Het besluit om dit nieuws te delen, ondanks het ontbreken van alle antwoorden geeft ons de 

mogelijkheid om iedereen te betrekken bij de gevolgen voor de leerlingen. Zo heeft u 

inmiddels ook een bericht van onze MR ontvangen over de ouderraadpleging.   

- We hebben ook gesprekken gevoerd met de wethouders Pieter Paul Slikker en Rick Vermin. 

Ook zij delen de zorgen die leven bij de ouders. Samen met de gemeente kijken we hoe we 

onze kinderen een goede onderwijstoekomst kunnen geven.  

- Momenteel vinden er wekelijks gesprekken plaats met alle Bossche scholen om te komen tot 

een zorgvuldig leerlingenplan. Er zal een apart proces gevolgd worden voor onze leerlingen. 

Zij gaan dus niet mee in de loting van de huidige groep 8 leerlingen. Zoals u in de brief van de 

Bossche scholen hebt kunnen lezen informeren wij u hierover voor 1 februari 2024. 

  



   

 

   

 

 

 

Informatie van u nodig 

Om samen met de omliggende scholen tot een goed leerlingenplan te komen willen we graag weten 

welke wensen u en uw kind hebben. Let op, het gaat hierbij om wensen. Er is dus nog geen sprake 

van definitieve keuzes of opties. We hebben deze informatie nodig om samen met de Bossche 

scholen, zo zorgvuldig mogelijk, tot het best passende plan voor de leerlingen te komen. U kunt de 

vragenlijst invullen door deze link  https://forms.gle/yxmpHioCEtUytcdw8 te openen. We ontvangen 

uw reactie graag uiterlijk dinsdag 12 december. 

Vragen? 

Mochten er naar aanleiding van deze brief nog vragen zijn, laat het ons dan gerust weten via 

directie.smm@desancta.nl. 

 

Vriendelijke groeten, 

Namens directie en bestuur van de Sancta Maria Mavo 

Yvonne van Nuland en Maya van de Donk 
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